

Question and Answer – Document #2

Date: November 27, 2013
RFP Reference number: 1000151445
Closing Date: December 30, 2013
Closing Time and Time Zone: 14:00 EST
Project Title: Scanning of Documents for Health Canada.
Français à suivre

To All Bidders:

This is to advise all bidders of a question and answer pertaining to this Request for Proposal.

Question #1: Is the security clearance and DOS required at time of bid submission?

Answer #1: No, this is required prior to contract award. The successful bidder will be sponsored by Health Canada, if needed. However, if any extensive delays in this process, HC reserves the right to award the contract to the next ranked compliant bidder who already meets this requirement.

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE REQUEST FOR PROPOSAL REMAIN UNCHANGED.

Question et réponse– Document #2

Date : 27 novembre 2013
Numéro de référence de DP : 1000151445
Date de clôture : 30 décembre 2013
Heure de clôture : 14:00 (HNE)
TITRE DU PROJET : Numérisation des documents de Santé Canada.

À tout soumissionnaire :

Ceci est pour aviser tous les soumissionnaires des questions et réponses concernant cette demande de proposition

Question #2: **Est-ce que les besoins de sécurité ainsi que le DOS sont-ils requis au moment de la soumission de proposition?**

Réponse #2: Non, cela est obligatoire avant l'octroi du contrat. Le soumissionnaire gagnant sera sponsorisé par Santé Canada, si nécessaire. Cependant, au cas de délais importants dans ce processus, SC se réserve le droit d'octroyer le contrat au soumissionnaire conforme suivant qui satisfait déjà à ce besoin.

TOUTES LES AUTRES MODALITÉS DE CETTE DEMANDE DE PROPOSITION DEMEURENT INCHANGÉES.